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KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

H-2900 Komárom, Szabadság tér 1. 

Tel.:+36 34 541-300 

 

 

 

 

Iktatószám: 1-156/2014. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. december 17. napján 8 

órakor megtartott ülésén a Városháza Dísztermében. 

 

Jelen vannak: 

 

1. Babják Csaba, képviselő 

2. Czita János, alpolgármester 

3. Dombay Gábor, képviselő 

4. Hamrák Zsófia, képviselő 

5. Horváth Zsolt, képviselő 

6. dr. Molnár Attila, polgármester 

7. dr. Nemes Andrea, képviselő 

8. Sárai János, képviselő 

9. Szabó István, képviselő 

10. Takács József, képviselő 

11. Turi Bálint, alpolgármester 

 

Meghívottként jelen van:  
 

- dr. Ströcker Renáta, jegyző  

- Nagyné Varga Judit, aljegyző 

- Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 

- Kéri Anna, a Moore Stephens K-E-S Audit Kft. könyvvizsgálója 

- Dobos László, belső ellenőr 

- Molnárné dr. Taár Izabella, a Komáromi Járási Hivatal vezetője 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a képviselő-testületi ülés valamennyi 

résztvevőjét. Köszönti a Képviselő-testület ülésén Molnárné dr. Taár Izabellát, a Komáromi 

Járási Hivatal vezetőjét. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a Képviselő-testület 

11 tagja közül 11 fő jelen van. Ezt követően a polgármester megnyitja a Képviselő-testület 

ülését. A polgármester javasolja a Képviselő-testületnek az 1-156/2014. iktatószámú 

meghívóban szereplő napirendek elfogadását. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 304/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. december 17-i ülése napirendjét az 

alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. Komárom Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének irányelvei, beszámoló 

az önkormányzat likviditási helyzetéről 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. évi munkatervének 

elfogadása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

3. Az Önkormányzat és intézményei 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

4. Közterületek elnevezésének változtatása 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

5. A pályázati csoport beszámolója a benyújtott pályázatok eredményeiről és a 

folyamatban lévő projektekről 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

6. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a 

két ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű 

bejelentések 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

7. A Komárom Szőnyi Színes Óvoda beszámolója az elmúlt 3 év tevékenységéről 

Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 

              dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

Megkezdődik a napirend tárgyalása az alábbiak szerint: 

 

Napirend: 
 

1. Komárom Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének irányelvei, 

beszámoló az önkormányzat likviditási helyzetéről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 
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dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy ennél a napirendi pontnál három 

határozathozatalra kerül sor. A jogszabály nem teszi már kötelezővé, hogy a költségvetés 

koncepcióját, irányelveit tárgyalja a város Képviselő-testülete. Mégis fontosnak tartja, hogy 

erről szót váltsanak és a Képviselő-testület tagjai állást tudjanak foglalni, illetve 

intézményeink és minden olyan szervezet, akinek fontos az, hogy a 2015. évi költségvetés és 

gazdálkodás számai hogyan alakulnak. Fontos, hogy legyen egy olyan irányvonal, egy 

koncepció, aminek a mentén össze tudják majd állítani vélhetően január második felére 

Komárom városának a költségvetését. A város működését mindig a helyi adóbevételek 

határozzák meg. Részben a beruházásokra, részben a fejlesztésekre nagyobb részben pedig a 

működésre fordítódik, tehát mindig fontos, hogy a helyi adóbevételek összege hogyan alakul. 

Továbbá fontos az is, hogy az állami hozzájárulásnak a mértéke milyen, illetve az átvett 

pénzeszközök, amelyeket a kötelező feladatok ellátására fordítanak, hogyan alakul. Ezeknek a 

számoknak a kidolgozása jelenleg is folyamatban van, hiszen két nappal ezelőtt fogadta el az 

országgyűlés Magyarország 2015. évi költségvetését. Elmondja, hogy a tavalyi évben 

3.000.000.000,- Ft helyi adóból gazdálkodhattak. Ennek eredményeképpen tudtak olyan 

beruházásokat, felújításokat is végrehajtani, amelyek régi elmaradásai voltak a városnak. 

Elmondja továbbá, hogy 2014. év januárjában, amikor elfogadták a költségvetést közel 400-

500.000.000,- Ft tartalékkal számoltak, ami részben az általános tartalékból, részben pedig a 

beruházásokra, felújításokra szánt céltartalékból tevődött össze. Jelenleg 1,7-

1,8.000.000.000,- Ft a helyi adó befolyt összege, ami láthatóan több mint 1.000.000.000,- Ft-

tal kevesebb a tavalyi esztendeinél. Elmondja, hogy a város ennél nehezebb helyzetben is volt 

a 2011-2012. évben. Akkor egy olyan szituációt, nehéz helyzetet kellett kezelni, amivel eddig 

a város nem találkozott. Az intézményektől, valamint a városban élőktől kapott segítségnek 

köszönhetően úrrá tudtak lenni a kialakult helyzeten. 2010. évben 1.100.000.000,- Ft helyi 

adó feltöltése érkezett az önkormányzat számlájára decemberben, a következő évben 2011-

ben pedig 150.000.000,- Ft. Körülbelül ilyen nagyságú volt az ingadozás, amellyel kellett 

számolnunk a 2011-2012 esztendők tekintetében. A költségvetés irányelvei elsősorban arra 

vonatkoznak, hogy az önkormányzat a kötelező feladatai ellátására tudjon összpontosítani, 

tehát a városnak a működését tudják biztosítani. Emellett minden olyan pályázati lehetőséget 

meg kell ragadni, ami az önkormányzatot, illetve a várost érintő beruházásokat, felújításokat 

segíti elő. Ehhez szeretnének minden lehetőséget megragadni a későbbiekben is, hogy ezen a 

területen sikerrel tudjanak járni. Az idei adófeltöltésnek a számait még nem látják. Vélhetően 

a 2-300.000.000,- Ft-os szintre fognak beállni, mint ami volt az elmúlt években is, így 

összesen 2.000.000.000,- Ft körüli helyi adóbevétel várható, amivel tudnak gazdálkodni az 

elkövetkezendő 2-2 fél esztendőben. Az ezt követő időszakban, köszönhetően az Ipari Parkba 

betelepülő új cégeknek is, gondolkodhatnak azokban a fejlesztésekben, beruházásokban, 

amelyek fontosak lesznek majd az elkövetkezendő időszakban a munka és gazdasági 

programokban is meghatározott koncepcionális stratégiai irányelveknek megfelelően. A 

Képviselő-testület tagjaitól a közös gondolkodást, a felelősségérzetet kéri majd az 

elkövetkezendő időszakban a költségvetés összeállításánál is. Minden olyan lehetőséget meg 

kell ragadni, ami akár pályázati forrás, akár más források bevonásával, tud segíteni azon, hogy 

a legszükségesebb beruházásokat, felújításokat elkezdjék megvalósítani. Néhány olyan 

ésszerűsítő, racionalizáló intézkedést biztosan kell hozni, ami elsősorban az önkormányzati 

cégstruktúrát érinti, valamint meg kell nézni, hogyan tudják a leghatékonyabban a költségeket 

racionalizálni. Fontosnak tartja, hogy az intézményeink a lehető legmagasabb szakmai 

színvonalon tudjanak működni az elkövetkezendő időszakban is. A lehető legjobb szakmai 

színvonalú munkához biztosítják a feltételeket. Itt elsősorban azokra az intézményekre 

gondol, ahol nemcsak működtető, hanem fenntartó is az önkormányzat, ez részben az 

óvodáink, szociális intézményeink, illetve az egészségügyi alapellátás, ahol jelenleg, fenntartó 

és működtető is az önkormányzat. A 2015. évi költségvetés tárgyalásánál ezekre a 
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szempontokra is figyelemmel lesznek. A város jelenlegi likviditási helyzete a nehézségek 

ellenére is stabil alapokon áll. Komárom Város Önkormányzata nem rendelkezik tartozással, 

hitelfelvételre nem került sor. Bízik benne, hogy az elkövetkezendő időszakban is felelős 

gazdálkodással biztosítani tudják a város megfelelő működését. Megkérdezi, hogy van-e 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megadja a szót, Takács József képviselőnek.  

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság december 15-én 15 órakor 

ülésezett. A testületi anyagban szereplő napirendi pontoknak a nagy részét tárgyalta a 

bizottság, közöttük ezt a napirendi pontot is, ami a 2015. évi költségvetés irányelveiről 

valamint, az önkormányzat likviditási helyzetéről szól. A bizottság ülésén kérdések, 

észrevételek is elhangoztak. Erre a hivatal munkatársai igyekeztek megadni a megfelelő 

válaszokat. Az előterjesztést részleteiben tárgyalták. Az előterjesztésben szereplő határozati 

javaslatokat a bizottság tagjai többségében támogatták. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót, Dr. Nemes Andrea képviselőnek.  

 

dr. Nemes Andrea, képviselő: Elmondja, hogy az irányelvek meghatározása most már nem 

kötelező, de hasznosnak tartja, hogy tudják azokat a fő vonulati irányokat, amelyek alapján a 

költségvetést meg fogják tervezni, január illetve február folyamán. Az 

adósságkonszolidációban részt nem vett települési önkormányzatok már a hazai 

költségvetésből nem részesülnek a kiemelt fejlesztésekhez forrásokban, hanem csak az EU-

tól. Javasolja, hogy a határozati javaslatban is szereplő pályázati alapokon létrejött többlet 

pénzeszközöket különítsék el. Az előterjesztésben több fejlesztés is rögzítésre került, ezek a 

jövőben induló beruházások, felújítások. Az előterjesztés értelmezéséből számára az derül ki, 

hogy ezeket a feladatokat a költségvetés majd csak a pályázati forrásokra fogja tervezni. 

Kérése, hogy amikor a költségvetést tervezik, akkor elsősorban ezeket a feladatokat, amelyek 

közül azért több már a 2014. évi költségvetésben is szerepelt. A költségvetés terhére tervezzék 

be, amennyiben természetesen pályázati források rendelkezésre állnak, annak örülni fognak, 

azokat akkor igénybe fogják venni, és az ahhoz szükséges önerő pedig biztosítva lesz. Az 

előterjesztésben szerepel még az új Duna híd megépítésének a támogatása, úgy gondolja, 

hogy ez nem anyagi támogatást jelent, hanem inkább erkölcsi és egyéb elviekben szóló 

támogatást. A határozati javaslat meghatározza, hogy mik azok a főbb területek, amik kiemelt 

támogatásban kell, hogy részesüljenek. Ezek között szerepel a kulturális és 

sportrendezvényeknek a támogatása, mint stratégiai fontosságú kérdés. Úgy gondolja, hogy a 

határozati javaslatban szereplő feladatok mindegyike stratégiai fontosságú kérdés, akár az 

egészségügyi, szociális helyzet, akár a felújításoknak, fejlesztéseknek a kérdése. Kérése a 

Képviselő-testület tagjaihoz, hogy ne csak egy ágazat javára határozzanak meg kiemelt 

nagyságú pénzeszközöket. Fontosnak tartja a kulturális illetve a sportkérdéseket is, de úgy 

gondolja, hogy mindenféleképpen súlyozni kell a feladatokat fontossági sorrendben és a 

társadalmi igazságosság szerint arányaiban.  

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy az 

adósságkonszolidáción át nem esett önkormányzatoknak volt egy pályázati alapja ebben az 

esztendőben, amelyre pályázott az önkormányzat is. A 2015. évi központi költségvetés nem 

tartalmazza már ezt a keret összeget, hanem az Európai Uniós forrásoknak az önrészét 

biztosítja emeltebb szinten. A pályázatok tekintetében azzal a kéréssel fordultak a 

Fejlesztéspolitikai Államtitkárhoz, hogy a geotermális energiával kapcsolatos pályázat 

önrészét kérik megemelni. Úgy látják, hogy maga a projekt kitűnő, mind a műszaki tartalmát, 
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mind a megtérülését illetően. A jelenlegi helyzetben azonban olyan kockázatot vállalnánk az 

önkormányzat likviditását és működését veszélyeztetve, amire, hogy ha nem fognak tudni 

kapni többletforrást vagy az intenzitás megnövelését, akkor a Képviselő-testület döntésére 

bízza azt, hogy ezen a pályázaton továbbra is részt vegyenek-e. Elmondja, hogy az 

előkészítési fázisnak az egyik legfontosabb momentuma akár a gyógyfürdőt, akár a város 

egyéb lehetőségeit figyelembe véve, elengedhetetlenül fontos, hogy ez a rendelkezésünkre 

álljon. Elképzelhető, hogy az elkövetkezendő időszakban, akár jövőre vagy az azt követő 

évben hasonló jellegű pályázaton részt tudnak venni. A felújításokkal, beruházásokkal 

kapcsolatban folyamatosan kapja az észrevételeket a bejárásokon, illetve az egyéb 

fogadóórákon. Elsődleges cél a Monostori városrészen a Tamási Áron utcának a 

vízelvezetése, aszfaltozása, ahol az iskola, óvoda, bölcsőde, orvosi rendelő található. A 

Tengerészeti emlékműnél a belvárosban is óriási a kontraszt, a felújított tér egyik fele az 

európai normákat mutatja, a tér másik fele pedig egy kicsit visszaröppent minket az időben. A 

Szőnyi városrészen, akár a Kossuth Lajos utca, akár a főúton a járda egyes szakaszai, a 

komáromi városrészen a Maros utca, Madách utca, ami szintén felújításra szorul. Javasolja, a 

prioritásokat megállapítani, a költségvetés elfogadásánál azokat hangsúlyozni. Fontosnak 

tartja a kötelező feladatok ellátására való összpontosítást és azt követően az önként vállalt 

feladatok stratégiai fontosságát pedig a Képviselő-testület majd el fogja dönteni, hogy ezt 

hogyan tudják megvalósítani. Az új Duna híd megépítése nagyon fontos kérdés. Nagyon sok 

olyan kormányzati projekt zajlik a városban, mint például a gátépítés, a Csillag Erőd 

felújítása, az új Duna híd, amelyek stratégiailag kiemelt fontosságúak. Szükségessé válik 

olyan beruházás is, amely a csapadékvíz elvezetését megoldja. Elsősorban a 

kapcsolatrendszer, illetve a hatósági eljárásokban való közreműködés annak a segítése, amit 

fontosnak tartanak. Megadja a szót, Turi Bálint alpolgármesternek.  

Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy ha valamit értéknek tekinthetnek az, hogy a 

prioritásokban, az értékekben némi elmozdulás történt. Azt szokták mondani, hogy akinek 

nincs ötlete, az aszfaltozik, viacolor díszburkolatot tesz le és utakat épít, akinek pedig van 

ötlete, az megvalósít különböző dolgokat, programokat, eseményeket, nagyobb összeget 

fektet az oktatásba, kultúrába és a sportba. Most a prioritások lefektetése a cél és egy olyan 

koncepciós összeállítása, ami értéket sugároz. Ha a prioritás és értékek mentén kezdenek el 

gondolkodni, akkor ne engedjenek a költségvetés végleges elfogadásánál abból a fajta jól 

kialakult gyakorlatból, hogy pénzeszközöket is rendelünk az oktatásra, kultúrára és a sportra.  

Dr. Nemes Andrea, képviselő: Elmondja, hogy a választás óta folyamatosan tartja a 

kapcsolatot írásban a választókkal annak érdekében, hogy megtudja melyek azok a feladatok, 

amiket szeretnének, hogy megvalósítson az önkormányzat. Képviselőként az a feladata, hogy 

ezeket az észrevételeket, kéréseket közvetítse a Képviselő-testület irányába.  

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy számos pozitív visszajelzés érkezik, többek között 

a sportegyesületektől és azoktól a kulturális egyesületektől is, akiket ezzel a támogatási 

összeggel segítenek a munkájukban. Emlékszik még arra az időszakra, amikor ez a támogatási 

összeg összességében 25.000.000,- Ft volt. Most sikerült elérni azt a 100.000.000,- Ft-os 

összeget, amivel már olyan eredményeket tudnak felmutatni ezek az egyesületek, szervezetek, 

ami a városunk hírnevét viszi tovább.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólásokat. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-157/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő Komárom Város 

Önkormányzata 2015. évi költségvetési koncepciójáról szóló határozati javaslat elfogadásáról.  
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A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 305/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2015. évi 

költségvetési koncepcióját megvitatta, azt az előterjesztésben foglaltaknak 

megfelelően elfogadja. 

 

A költségvetés elkészítése során az alábbi szempontokat tarja szükségesnek 

figyelembe venni: 

A Képviselő-testület 2015. évben a folyamatban lévő fejlesztési feladatok 

folytatására, befejezésére, pályázati forrásból új fejlesztések beindítására, a 

városüzemeltetési feladatok ellátására, továbbá az intézmények megfelelő szinten 

történő üzemeltetésének biztosítására helyezi a fő hangsúlyt. 

 

 A következő költségvetési évben a pályázati úton elnyerhető támogatások 

megszerzése, a lehetséges külső források – lehető legnagyobb arányban történő - 

bevonása kiemelt fontossággal bír. 

 

Az idegenforgalommal kapcsolatos feladatok ellátása, Komárom város kulturális 

és sport rendezvényeinek támogatása stratégiai fontosságú kérdés, mely a 

foglalkoztatás bővítés lehetőségeire is hatást gyakorol. 

 

A 2015. évi költségvetésben is alapokat kell létrehozni a tartalékok között az 

alábbiak szerint: Általános tartalék, Működési célú tartalék (civil szervezetek 

támogatási alapja, oktatási alap, egészségügyi és szociális alap, polgármesteri 

keret, nyári napközis tábor költségei, önállóan működő intézmények 

karbantartási alapja) Felhalmozási célú tartalék (pályázati alap a megvalósuló és 

nyertes pályázatokra, vis maior keret). 

 

Az elkövetkező évben is fenn kell tartani Komárom város lakossága részére az 

eddigiekben nyújtott támogatásokat. 

  

A Polgármesteri Hivatal és az intézmények esetében a tervezés során a 2014. évi 

szinten tartás a cél a személyi juttatások és járulékok vonatkozásában. 

Az átfogó bérlakás program folytatása és a szociálisan rászorulók támogatása 

kiemelt feladataink között szerepel. 

 

A Polgármesteri Hivatal szervezetrendszerének hatékony működtetése továbbra 

is fontos feladat. 

 

Határidő: a 2015. évi költségvetés elkészítésének határideje  

Felelős:        dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata 

bankszámlahitel-keret szerződésének jóváhagyásáról szóló határozati javaslat, egy 

400.000.000,- Ft-os folyószámlahitelt jelent, amelyet sem az idei, sem pedig a tavalyi 

esztendőben nem kellett igénybe venni. Az ezt megelőző években a folyószámlahitel nélkül 
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azonban nem tudták volna működtetni a várost. Ez a keret egy biztonsági hálót jelent, ezért 

mindenképpen javasolja, hogy fogadja el a Képviselő-testület, bízva abban, hogy a 

későbbiekben sem kell igénybe venni. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-157/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő Komárom Város 

Önkormányzata bankszámlahitel-keret szerződésének jóváhagyásáról szóló határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 9 igen szavazattal, 2 tartózkodással, és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 306/2014. (XII.17.) határozata: 

 

1. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Komárom Város 

Önkormányzata részére engedélyezi a Raiffeisen Bank Zrt által nyújtott, 400 M 

Ft összegű, éven belüli lejáratú likvid bankszámlahitel - keret 2015.december 31-

ig történő igénybevételét.  

 

2. Az 1. pontban foglalt hitel visszafizetésére Komárom Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete kötelezettséget vállal, egyben felhatalmazza a polgármestert 

és a jegyzőt a szerződés aláírására. 

 

Határidő:  2014.december 31. 

Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-157/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő Komárom Város 2014. szeptember 30-

án fennálló kötelezettségeiről valamint likviditási helyzetéről szóló határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 307/2014. (XII.17.) határozata: 

 

1. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Komárom Város 2014. 

szeptember 30-án fennálló kötelezettségeiről, likviditási helyzetéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

2. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a beszámolóval 

kapcsolatban további intézkedést nem kezdeményez. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. évi munkatervének 

elfogadása 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 
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  dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy megkereste a Képviselő-testület tagjait, 

hogy tegyék meg azokat a javaslataikat, ötleteiket, amelyeket fontosnak tartanak az 

elkövetkezendő időszakban megtárgyalni. Ezen javaslatok nagy része beépítésre került a 

2015. évi munkatervbe, viszont most is jelzi, hogy ez nem azt jelenti, hogy kizárólag ezeket a 

témákat fogják tárgyalni a Képviselő-testületi üléseken. Megkérdezi, hogy van-e további 

kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megadja a szót, Takács József képviselőnek.  

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az 

előterjesztést. Dr. Gordán Ildikó, a Pénzügyi Bizottság tagja javasolta, hogy a fogászati ellátás 

tapasztalatairól szóló beszámolóval kapcsolatos napirendet a 2015. évi munkatervben 

megjelölt időponthoz képest tárgyalják meg egy korábbi időpontban. Elmondja, hogy a 

módosítást összességében elfogadta és támogatta a bizottság. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót Dombay 

Gábor képviselőnek. 

 

Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy a Humán Ügyek Bizottsága december 15-én 13 

órakor ülésezett és egyhangúlag támogatta ezt a napirendi pontot.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Dr. Nemes 

Andrea képviselőnek.  

 

Dr. Nemes Andrea, képviselő: Elmondja, hogy a munkaterv a bizottságok üléseinek 

tekintetében annyit rögzít, hogy a testületi ülést megelőzően kerülnek megtartásra. Tárgyalni 

fogják az SZMSZ-t január vagy február hónapban. Kérése, hogy a bizottsági ülések ne egy 

héten kerüljenek megtartásra a testületi üléssel, hiszen a költségvetés tárgyalásánál is 

elképzelhetetlennek tartja azt, hogy a javaslatokat hogyan tudja a hivatal feldolgozni egy vagy 

két nap különbséggel. A Képviselő-testületi tagoknak is kell felkészülési idő az ülésekre. A 

munkaterv rögzíti azt, hogy a Képviselő-testületnek évente egyszer közmeghallgatást kell 

tartania, ezt jogszabály is előírja. Kéri, hogy a közmeghallgatás időben kerüljön kihirdetésre a 

lakosság részére. Javasolja, hogy településrészek vonatkozásában külön tartson a Képviselő-

testület közmeghallgatást. Czita János alpolgármester a Koppánymonostori városrészt karolta 

fel, illetve megválasztásakor azt mondta, hogy kiemelten kezeli ennek a településrésznek az 

érdekeit. dr. Kreft-Horváth Lóránd alpolgármester Szőnyre vonatkozóan tett ilyen jellegű 

kijelentést. Úgy gondolja, hogy ezek a településrészek maximálisan megérdemlik azt a 

tiszteletet a Képviselő-testület részéről is, hogy közvetlenül intézhessenek kérdéseket a város 

vezetői felé, és a közmeghallgatás csak nekik szóljon és biztosítson lehetőséget a kérdéseik 

feltételére. Javasolja, hogy a közmeghallgatások a Képviselő-testületi ülések előtt minimum 

egy héttel kerüljenek megtartásra, hiszen a közmeghallgatás is a közhatalom gyakorlásának az 

eszköze. Beérkezhetnek a lakosoktól igények, javaslatok, amit szintén fel kell dolgozni és 

meg kell próbálni beépíteni a költségvetésbe. A munkatervre vonatkozóan tett egy részletes 

javaslatot dr. Ströcker Renáta jegyzőnek. Választ kapott arra, hogy egyes részek közül mi az, 

ami beépült a részletes javaslatok közül. Elmondja, hogy Komárom Város Honlapján is 

látható volt, hogy dr. Molnár Attila polgármester, Stubendek Lászlóval Észak-Komárom 

polgármesterével tárgyalásokat folytatott és felmerült akár a mentőellátás tekintetében is egy 

együttműködésnek a kialakítási lehetősége. Tisztában van azzal, hogy ez a munkaterv 



 9 

változtatható, tehát bármit fel lehet venni. Szívesen látná azt is a 2015. évi munkatervben, 

hogy hogyan tudnák elképzelni ezt az együttműködést Észak-Komárommal. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólásokat. Elmondja, hogy úgy kerül 

szavazásra a munkaterv, ahogy az a bizottság módosító javaslatait is tartalmazza. A két ülés 

közötti anyagban fog tájékoztatást adni az Észak-Komárom polgármesterével való 

találkozásról, amelyet akár munkaterv szinten is rögzíthetnek. Teljesen új alapokra fogják 

tudni helyezni Észak - és Dél Komáromnak az együttműködését és a kapcsolatát. Elmondja, 

hogy 1990 óta vesz részt a Képviselő-testület munkájában, maga is számos lakossági fórumot 

tartott. Elsősorban azt tartja a legfontosabbnak, hogy közvetlen legyen a kapcsolat a 

választópolgárok és a város vezetése között. A lakossági bejárások beváltották a hozzájuk 

fűzött reményeket. Elmondja, hogy januárban több fogadóórát fog tartani mindegyik 

városrészen, ahogy az időjárás megengedi a lakossági bejárások újult erővel indulnak meg, 

kéthetente zajlanak majd a tavaszi, nyári és az őszi időszakban is. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-158/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő Komárom Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. évi munkatervének elfogadásáról szóló határozati 

javaslatról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 308/2014. (XII.17.) határozata: 

 

A Képviselő-testület a 2015. évi munkatervet – a határozat melléklete szerinti 

tartalommal – elfogadja. 

 

Határidő:  folyamatos 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

3. Az Önkormányzat és intézményei 2015. évi belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyása 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

     dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Dobos László belső 

ellenőrt. Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon tájékoztatást az előterjesztéssel 

kapcsolatban.  

 

dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy minden évben a Képviselő-testület elé kerül a 

belső ellenőrzési tervnek a jóváhagyása. Az előterjesztés két részből áll. Az egyik része egy 

hosszabb távú stratégiai belső ellenőrzési terv, amely a fő irányokat határozza meg. A másik 

része pedig a 2015. évre szóló belső ellenőrzési terv, amelynek a mellékleteiben láthatók azok 

a témakörök, amelyeket a belső ellenőrzés keretében vizsgálni kívánnak. Ez a belső ellenőrzés 

természetesen nemcsak az önkormányzatra és a polgármesteri hivatalra terjed ki, hanem az 

intézményekre és a gazdasági társaságokra is, amelyek az önkormányzat tulajdonában 

vannak. Megköszöni Dobos László belső ellenőr segítségét, és az előterjesztés elkészítését.  
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Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság az ülésen 6 fővel volt jelen, 

a napirendi pontot megtárgyalták, 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül a 

bizottság tagjai többségében támogatták és elfogadásra ajánlották a Képviselő-testületnek a 

határozati javaslatot.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólásokat. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-159/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő az Önkormányzat és 

intézményei 2015. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról szóló határozati javaslat 

elfogadásáról.  

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 309/2014. (XII.17.) határozata: 

 

A Képviselő-testület a Komárom Városi Belső Ellenőrzés 2015-2018-ig szóló 

stratégiai tervét, valamint az Önkormányzat és Szervei (intézményei, gazdasági 

társaságai) 2015. évi belső ellenőrzési tervét a melléklet szerint elfogadja.  

  

Határidő:  2014. november 1-től folyamatos    

 Felelős: dr. Ströcker Renáta jegyző 

 

 

4. Közterületek elnevezésének változtatása 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy az előterjesztésben két utca szerepel. Az 

egyik a Madách utcából nyíló a javaslat szerint Boglárka utca. Az utca jelenleg még kialakítás 

alatt van, nem rendelkezik aszfaltburkolattal. A másik utca az Ipari parkban lévő jelenleg 

Nokia utcának Irányi János utcára történő visszaállítása. Nem mutat jó tendenciát az, ha a 

városba betelepül egy cég, és az adott utcát az éppen betelepülő cégről nevezik el. Üzleti 

érdekeket sérthet az, ha egy más elnevezésű telefonokat gyártó cég betelepülne az Ipari 

parkba, és a Nokia utcában kapna telket. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, 

hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy 

nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-160/2014. iktatószámú 

előterjesztésben szereplő a Boglárka utca elnevezéséről szóló határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 310/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Képviselő-testülete a 979/38  hrsz-ú helyi közút művelési ágú 

ingatlant Boglárka utca névvel jelöli meg.  

 

 

Határidő: 2014. december 31. 

Felelős: dr. Ströcker Renáta jegyző 

  Földhivatali bejegyeztetésért Nagy Éva építéshatósági csoportvezető 

   KEK KH bejegyeztetés Marcsa Zoltánné anyakönyvvezető 

 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-160/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő az Irinyi János utca elnevezéséről szóló 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 311/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Képviselő-testülete a 7122, 7123, 7124 hrsz-ú helyi közút 

művelési ágú ingatlanokat Irinyi János utca névvel jelöli meg.  

 

Határidő: 2014. december 31. 

Felelős: dr. Ströcker Renáta jegyző 

          Földhivatali bejegyeztetésért Nagy Éva építéshatósági csoportvezető 

          KEK KH bejegyeztetés Marcsa Zoltánné anyakönyvvezető 

 

 

5. A pályázati csoport beszámolója a benyújtott pályázatok eredményeiről és a 

folyamatban lévő projektekről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a Képviselő-testület tagjai részletes 

tájékoztatást kaptak a folyamatban lévő pályázatokról. Nemrég volt a hivatalos projektindítója 

az Ipari parkos felújítási, közművesítési pályázatnak, amelyet az előterjesztés is tartalmaz. 

Megadja a szót, dr. Ströcker Renáta jegyzőnek. 

 

dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy a bizottsági üléseken elhangzott, hogy 

egyetlen változás történt az előterjesztés elkészülte óta. Az előterjesztés B) pontjában 

szerepelnek az idén benyújtott, de még elbírálás alatt álló pályázatok. Ehhez képest történt 

egy változás, miszerint a könyvtár egy nyertes pályázattal gazdagodott. A felnőtt könyvtár, „A 

lyukasóra rendhagyó irodalomóra középiskolásoknak” című programjának a támogatására 

713.000,- Ft-ot nyert.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megadja a szót, Dombay 

Gábor képviselőnek. 
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Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy a Humán Ügyek Bizottsága megtárgyalta az 

előterjesztést és egyhangúan elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Dr. Nemes 

Andrea képviselőnek. 

 

Dr. Nemes Andrea, képviselő: Az előterjesztésben leírtak szerint a pályázatíró csoport tagjai 

szükség szerint a lakosoknak is segítséget nyújtanak az aktuális pályázatok tekintetében. 

Kérése, hogy ezt a lehetőséget propagálják jobban, szeretné, ha nyilvánossá tennék az aktuális 

lehetőségeket. Gondol itt a panelprogramra is.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a javaslatot. Elmondja, hogy számos 

megkeresés érkezik, a kollégák mindenben rendelkezésre állnak. Elsősorban tanácsot adnak. 

Ahhoz, hogy el tudjon bárki indulni egy pályázaton, minden segítséget, eligazítást megkaphat 

a pályázatíró kollégáktól. Megadja a szót, Takács József képviselőnek. 

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy ha a pályázati csoportnak lesz kapacitása, és 

lehetősége, szeretné, ha pályázati ügyekben segítené a helyi civil szervezeteket. A civil 

szervezetek egy részének nincs meg a kellő tapasztalata ahhoz, hogy pályázatokat nyújtson 

be.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-161/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 312/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Képviselő-testülete elfogadja a pályázati csoport beszámolóját a 

folyamatban lévő pályázatokról. 
 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

6. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a 

két ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű 

bejelentések 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy az előző rendes Képviselő-testületi ülés 

november 25-én került megtartásra. A Képviselő-testületi ülés másnapján L. Simon László, a 

Miniszterelnökség parlamenti államtitkára Komárom városában járt. Megtekintette a Brigetioi 

ásatásokat, amelynek első sorban a gátépítés kapcsán előkerült leletanyag szolgáltatott alapot. 
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Az ásatásokon jelen volt Számadó Emese múzeumigazgató, dr. Borhy László 

régészprofesszor, Komárom Város Díszpolgára valamint dr. Dezső Tamás az ELTE BTK 

dékánja. L. Simon László államtitkár elmondta, hogy a leletanyagok téliesítéséhez segítséget 

nyújtanak. Bízik abban, hogy egy állandó kiállító centrum jön létre Komáromban. Elmondja, 

hogy Hamrák Zsófia képviselővel köszöntötték Komárom Város Díszpolgárának feleségét, 

Kecskés Lászlónét 94. születésnapja alkalmából. Kecskés Lászlóné jelenleg is aktív 

résztvevője a városi rendezvényeknek, legutóbb a Felvidéki kitelepítetteknek találkozóján vett 

részt. Komárom képviseletében ketten is részt vettek a Luxemburgi gasztronómiai olimpia 

eseményein, ahol Kiss-Podmaniczky Krisztina két aranyérmet, míg Tóth Annamária 

ezüstérmet szerzett. Megköszöni a Sporthagyományokat Őrző Kerekasztalnak a „Mozdulj 

Komárom” elnevezésű rendezvény megszervezését, hiszen nagyon sok komáromi kisgyermek 

részt vett ezen a rendezvényen. A rendezvény elsődleges célja az volt, hogy felhívja a 

figyelmet a mozgás fontosságára. Elmondja, hogy a Turisztikai Desztinációs Menedzsment 

konferenciát tartott a Városháza Dísztermében, amely elsősorban a város idegenforgalmáról, 

turizmusáról szólt, melyen részt vett a Nemzetgazdasági Minisztérium Főosztályvezetője, dr. 

Nemes Andrea is. Részt vettek a Szent Imre Római Katolikus Általános Iskola és Óvoda 

felújított szárnyának átadásán, amelyen energetikai beruházást is végrehajtottak. A felújítás 

pályázati forrásokból, illetve a Római Katolikus Püspökség finanszírozásában valósult meg. 

Részt vettek a Nőklub, a Nyugdíjas Klub, valamint a Mozgáskorlátozottak Klubjának 

karácsonyi rendezvényén. Elmondja, hogy játékgyűjtést szervezett a Családsegítő és 

Gyermekjóléti Szolgálat, a játékok átadása a rászorulók részére megtörtént egy karácsonyi 

ünnepség keretein belül a Városi Sportcsarnokban. A Sportegyesületek is megtartották évzáró 

rendezvényeiket. Elmondja, hogy állampolgársági eskütételre is sor került a Városháza 

Dísztermében. Mostanáig közel 500 állampolgársági eskütételre került sor Komárom 

városában. Elmondja, hogy fontosnak tartja az úgynevezett „Kelengyepénz” további 

folyósítását a későbbiekben is, amellyel támogatják a kismamákat illetve azokat a családokat, 

ahol kisgyermek születik. Fontosnak tartja, hogy az önkormányzat ezt egy gesztus értékű 

találkozással is megerősítse. Sor került az első ilyen találkozásra, ahol ajándékcsomaggal 

köszöntötték azokat a családokat, ahol kisgyermek született. Elmondja, hogy részt vettek a 

Komthermál Kft. új szauna kertjének átadásán. Fontos a gyógyfürdő fejlesztése, amelyet 

igyekeznek pályázatok bevonásával megvalósítani. Naumburgból érkezett Komárom 

Városába egy delegáció, akik adománnyal kedveskedtek az óvodák részére. Elmondja, hogy a 

Vox Femina női kar koncertet tartott a Református Templomban, majd ezt követően került 

megrendezésre az Észak - és Dél Komáromi együttes zenekarának koncertje az „Adventi 

Áhítat” elnevezésű rendezvény keretein belül. Az Arany 17. Rendezvényközpontban egy 

dizájn dekor vásár került megrendezésre, amely Kiss László és Kiss Krisztina szervezésében 

valósulhatott meg. Részt vett a Szőnyi Katolikus Templomban a Szentmisét követő 

Betlehemáldáson. Megtekintheti mindenki az Adventi időszakban felállított Betlehemet. 

Elmondja, hogy az elmúlt időszakban valamennyi Ipari parki cégvezetővel folytatott 

munkatalálkozást. Áttekintették a város és az Ipari park tevékenységét, és az elkövetkezendő 

időszak feladatait. Szeretné, ha a cégvezetőkkel való találkozás a 2015. évben szervezett 

keretek között is biztosítva lenne. Elmondja, hogy egy Dél-Koreai cég, a Wuri egy 

autóklímákat gyártó társaság, amely remélhetőleg a Perlos volt csarnokába fog költözni.  Az 

ehhez kapcsolódó megállapodás is hamarosan megszületik. A cég vezetésétől azt a 

tájékoztatást kapta, hogy 2015. júniusában már megkezdenék a termelést Komáromban közel 

200 fővel. Elmondja, hogy a Kistérségi Társulás is ülésezett. A Komárom és Környéke 

Önkormányzati Társulás, Komárom város polgármesterét választotta meg elnökének, 

Almásfüzitő község valamint Ács város polgármesterét pedig alelnökének. A Társulás 

keretein belül több feladatot is ellátnak, amelyről folyamatos tájékoztatást adnak a Képviselő-
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testület tagjainak. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-

testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót, Hamrák Zsófia képviselőnek. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy a Naumburgi Katolikus Óvoda gyűjtést 

rendezett, majd az abból származó összeget arra fordította, hogy a komáromi óvodáknak 

karácsonyra ajándékot vásároljanak. A Csillag Óvodát valamint a Tóparti Óvodát 

meglátogatták, a Szent Imre Óvoda pénzbeli támogatásban részesült. Az óvodások 

programokkal kedveskedtek a küldöttségnek. A Naumburgi kapcsolatokat igyekeznek 

felújítani, hiszen 22 éves kapcsolatról van szó. Elmondja, hogy a harmadik Adventi 

gyertyagyújtás meghitt hangulatban telt a Jókai téren. Megköszöni az Evangélikus Kórusnak 

azt a kiemelkedő előadást, amelyet az Adventi gyertyagyújtáson nyújtottak. A Református 

templomban az Evangélikus Kórus vezette fel az Adventi Áhítat kamarazenei hangversenyét. 

Az estek házigazdája minden alkalommal a Református templom volt. Ezúton megköszöni azt 

a kedvességet, amellyel a rendezvényeket fogadták. Elmondja, hogy részt vettek egy 

babakiállításon a Szent Imre Iskolában. December 19-én pénteken 18 órakor kerül 

megrendezésre az Egressy Béni Zeneművészeti Iskola művésztanári előadása, valamint ezzel 

egy időben a Jézus Szíve Katolikus Templomban pedig a Székely Szentegyházi 

Gyermekkórus karácsonyi előadását tekinthetik meg. December 21-én a negyedik Adventi 

gyertyagyújtásra várják a város lakosait, ahol a Varázstükör Katolikus Színjátszó Kör 

karácsonyi előadását tekinthetik meg az érdeklődők. Ezen a napon 15 órakor Szőnyben kerül 

megrendezésre a karácsonyi ünnepség. Szeretettel várnak mindenkit. Áldott békés ünnepeket, 

sikeres új esztendőt kíván.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Turi Bálint 

alpolgármesternek. 

 

Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy Makón, Kovács Károllyal a Komthermál Kft. 

ügyvezetőjével részt vettek a Fürdővárosok Országos Szövetségének Közgyűlésén. A 12 tagú 

elnökségbe Komárom Városát is beválasztották. Komárom 1700 éves fürdőkultúrával 

rendelkezik. Fontos feladat, hogy az idegenforgalmat felvirágoztassák. December 16-án a 

Városi Sportcsarnokban a 20 éves gálaműsoron vehettek részt az érdeklődők. A műsor 

bemutatta azt, hogy a városban milyen színes sportélet folyik. A különböző sportegyesületek 

bemutatkozási lehetőséget kaptak. Remélhetőleg a későbbiekben a Sportcsarnok körlelátóval 

is kiegészülhet. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Czita János 

alpolgármesternek. 

 

Czita János, alpolgármester: Elmondja, hogy a Vértes Volán Zrt-nél 2015. január 1-jétől 

menetrend módosítás várható. Egyetlen járatnál kerül módosításra a menetrend. Sikerült a 

Monostori iskolai járatot 7 óra 45 perces indulással a Monostori városrész Fenyves 

szakaszáról elindítani. Ez a járat az Ácsi szőlőben lakó gyermekeket is az iskolába tudja 

szállítani. Elmondja, hogy a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 

decemberben társulási tanácsi ülést tartott, ahol Felcsút község, csatlakozási szándékát jelezte. 

A tanács ezt a szándékot megszavazta, viszont ahhoz, hogy ez hivatalos formában is 

megtörténjen, a Képviselő-testületnek is meg kell erősítenie. Elmondja, hogy a Duna-Vértes 

Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásnak 74 település a tagja. A közösségi 

hulladékgazdálkodás megreformálásra, uniós összegek felhasználására alakult társulási 

formában. A társulás első eredménye, amely Komárom városát érinti, a Monostori 

hulladéklerakó rekultivációja. A rekultiváció december 31-én befejeződik. A társulási ülésen 



 15 

jelezték, hogy még lesznek olyan munkálatok, amelyeket pótmunkaként el kell végezni. Ezek 

a pótmunkálatok már elkezdődtek, amelyek leginkább a vízelvezetésre vonatkoznak. A 

helyszínen található belvíz elvezető árkokat és azok gyűjtőit baleset veszélyességi 

szempontból megvizsgálták. Arról döntött a kivitelező cég és az önkormányzat, hogy a 

veszélyes helyzetet megszűntetik a rézsű kisebb szögben történő kialakításával, majd 

bekerítésével, amennyiben szükséges. Az elmúlt időszakban a csapadék megközelítette a 100 

mm-t a városban. A belvíz elvezetési problémákkal kapcsolatban a lakosok megértését és 

türelmét kérik. Komárom város elkerülő árokrendszere kiépítésének megteremtésén 

dolgoznak. Ennél a munkánál a pályázati összegek bevonása nélkülözhetetlen. A 

munkatervezési szakasz már elindult. Az Ipari parkban az útnak és az infrastruktúrának a 

kiépítése is elkezdődött. Elmondja, hogy december 10-én a Monostori Tanácsadó Fórum 

megtartotta első ülését. A Monostori városrész képviseletének segítésére, és az 

alpolgármesteri munka elősegítésére Tanácsadó Fórumot hozott létre. Az első tanácskozás 18 

órakor kezdődött és 22 óra 30 percig tartott. A fórumon 24 monostori polgár vett részt. 

Javasolták, hogy a fórum legalább háromhavonta ülésezzen. Szeretné, ha a fórum nyílt, 

úgymond lakossági fórummá tudna alakulni. A következő kérdésekben kérte ki a fórumon 

részt vevő lakosok véleményét: 

 Monostori Művelődési Ház jövőbeni működtetése 

 Berecz Dezső Sporttelep jövőbeni működtetési kérdései  

 Civil szervezetek együttműködése Monostoron az iskolákkal, óvodákkal 

 Jógaoktatás kérdése Monostoron (téli időszakban való megtartás) 

 A városrész nevének módosítása 

 

A fórum résztvevői a városrész nevének módosítása kérdésben azt az instrukciókat adták, 

hogy szélesebb körben is kérjék ki a lakosok véleményét. Vizsgálják meg azt, hogy 

mennyiben érinti az okiratokat a névváltoztatás. A jelenlegi elnevezése a városrésznek 

Koppánymonostor, ami 1927-ig Pusztamonostor volt. Ez a városrész a török időkben 

elnéptelenedett, tehát az elnevezés erre utalt. Mivel Pusztamonostor, Szolnok mellett is 

található, ezért 1927-ben Hiszek Nándor, a monostori iskola igazgatója javaslattal élt 

Komárom vezetése irányába a névváltoztatást illetően. Így került sor a Koppánmonostor 

elnevezésre. Azóta ez a hivatalos neve a városrésznek, amely nem került módosításra, csak a 

köznyelvben áthasonult a Koppány névvé. Félnek, hogy elveszik az igazi történelmi név 

jelentősége, ezért szeretnék, hogy átgondolt módon visszakerülhessen a régi elnevezése a 

városrésznek. A fórumon beszéltek a rekultivált hulladéklerakó hasznosításáról, és szó esett a 

Duna part megtisztításáról is. A Rüdiger tóval kapcsolatban elmondja, hogy a legutóbbi árvíz 

hatására a Rüdiger tóba beköltözött egy hódpár. A hód család egy éve itt él a Rüdiger tó kis 

szigetén. Az egy év alatt különböző káreseményeket okoztak ezek a fokozottan védett állatok. 

A sziget töltés részét átfurkálták, így belvíz elvezetési problémákat okoztak. A 

Környezetvédelmi Minisztérium győri munkatársai Komáromba látogattak, és az állapotokat 

felmérték. Az a döntés született, hogy a hódokat vissza kell telepíteni eredeti élőhelyükre. 

Elmondja, hogy a Monostori városrészben a karácsonyi ünnepség december 19-én 10 órakor 

kerül megrendezésre a Dózsa György Általános Iskolában. Minden érdeklődőt szeretettel 

várnak az ünnepségre. Áldott, boldog, békés karácsonyt kíván mindenkinek. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, dr. Kreft-

Horváth Loránd alpolgármesternek. 

 

dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a Komáromi Egészségügyi 

Gép-műszer Alapítvány részére 250.000,- Ft adomány érkezett a Magyar Ebtenyésztők 

Országos Egyesületétől. A Magyar Ebtenyésztők Országos Egyesületének legnagyobb 
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belföldi kiállítása évente kétszer Komáromban történik. A kiállítás lebonyolításában a város 

mindig segítséget nyújt. Komárom Város Önkormányzat közterület-felügyelői a 

forgalomirányításban, szervezésben is aktívan részt vesznek. Az ebtenyésztők úgy gondolták, 

hogy ezt a segítséget egy olyan adománnyal köszönik meg a városnak, amelyből egészségügyi 

műszereket vásárolhatnak a városlakók részére. Elmondja, hogy az alapítvány megújult, 

mindent elkövetnek annak érdekében, hogy az alapítvány intenzívebben működjön a 

továbbiakban. Elmondja továbbá, hogy december 15-én részt vett az Egressy Béni 

Zeneművészeti Iskola növendék hangversenyén. A Sportcsarnok gálaműsorával kapcsolatban 

elmondja, hogy a színpadból helyi vállalkozók segítségével lépcsőzetes lelátót építettek. 

Fontos, hogy továbbra is folytassák a sportolási lehetőségek széles tárházának hirdetését. 

Áldott, békés karácsonyt, egészségben gazdag új esztendőt kíván.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Dombay 

Gábor képviselőnek. 

 

Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy december 19-én, pénteken 17 órakor a Városi 

Sportcsarnokban kerül megrendezésre a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat valamint a 

Kominfo szervezésében megvalósuló testedzés elnevezésű ingyenes sportolási lehetőséget 

biztosító rendezvény. Számos sportágat ki lehet próbálni ennek a programnak a keretein belül. 

Többek között asztali teniszt, kosárlabdát, floorballt, darts-ot, tarmbulint. December 28-án 

vasárnap 10 órakor a hagyományos Óév futás kerül megrendezésre. A futás a Városi 

Sportcsarnoktól indul, a buszvégállomásnál lesz a forduló, innen visszaindul a 

Sportcsarnokhoz. Ez 4,2 km-es táv, ahova a futni vágyókat várják szeretettel. Áldott békés 

karácsonyt és boldog új évet kíván. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Takács József 

képviselőnek. 

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy december 11-én tartották a Molaji Kultúrházban a 

karácsonyi rendezvényt. Köszönetet mond a szervezőnek, a Komáromi Kulturális, Sport és 

Szabadidő Kft-nek. Többségében fiatalok, és gyermekek adták az ünnepi műsort. A Szőnyi 

városrészben kevés díszfény került kihelyezésre az elmúlt években, ezt az idei évben sikerült 

pótolni. Köszönetet mond a Komáromban működő intézményeknek, gazdasági társaságoknak 

és a különböző itt tevékenykedő szervezeteknek, azért a sok karácsonyi jókívánságért, amit 

kaptak. Békés, boldog karácsonyt kíván mindenkinek.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Dr. Nemes 

Andrea képviselőnek. 

 

Dr. Nemes Andrea, képviselő: A Vasmacska Étterem mellett lévő Artézi kúttal kapcsolatban 

elmondja, hogy több bejelentés érkezett a kút környezetének tisztaságát illetően. Nagyon sok 

ember látogatja a kutat a környező településekről is. Kéri, hogy az illetékes gazdasági 

társaságok legyenek figyelemmel erre a kérdésre, valamint a jégmentesítésre is. Elmondja, 

hogy a hétvégi időszakban a szórakozni vágyó fiatalok rongálnak a városközpontban. Nemrég 

a Jókai téren lévő díszelemeket rongálták meg. Javasolja, hogy a közterület-felügyelet a 

rendőrséggel együttműködve gyakrabban legyen jelen ezeken a területeken, hiszen akkor 

elkerülhetőek lennének a rongálások. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy az Artézi kút 

tisztítása folyamatos. A jégmentesítés kérdésére külön kéri a Saxum Kft. munkatársait, hogy 
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figyeljenek oda. A hétvégét érintően nehéz megtalálni azt, hogy hogyan lehetne megfelelően 

fellépni. A rendőrkapitánnyal és a közterület-felügyelet vezetőjével is folytatott ezzel 

kapcsolatban tárgyalásokat. Külön kérték a rendőrkapitányságot, hogy ebben az időszakban 

fokozottabban ellenőrizzék a belvárost. A közvilágítással kapcsolatban elmondja, hogy a 

város egyes részei teljes sötétségbe borultak a tegnapi nap folyamán. Igyekeznek a 

közvilágítással kapcsolatos problémákat helyrehozni. Kéri a lakosokat, hogy ha ilyen jellegű 

problémát észlelnek, hívják a közterület-felügyelet ingyen hívható zöld számát. A 

bejelentéseket továbbítják az illetékesek részére. Elmondja, hogy az E.on a hálózat 

tulajdonosa, az MVM Zrt. a szolgáltató, valamint egy külön cég végzi a lámpatestek javítását, 

karbantartását. Jelenleg nem megfelelő az a szolgáltatás, amelyet nyújtanak a közvilágítást 

illetően. Szeretnének ezt illetően előrelépni az elkövetkezendő időszakban. Megkérdezi, hogy 

van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megadja a szót, Babják Csaba képviselőnek. 

 

Babják Csaba, képviselő: Elmondja, hogy november 30-án Advent első vasárnapján 

gyertyagyújtáskor egy Adventi kettős keresztet állítottak a Jókai tér másik részén. A Jókai tér 

ezen része sötétségbe borult. Elmondja, hogy a Jobbik Magyarországért Mozgalom és az 

Ifjúsági Tagozat ajándékokat gyűjt karácsonyra a rászoruló gyermekek részére, amelyeket 

december 19-én átadnak a rászorulók részére. Komárom Város lakosainak áldott, békés, 

boldog karácsonyt és boldog új esztendőt kíván. 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Hamrák 

Zsófia képviselőnek. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy a Jókai téren is egyik pillanatról a másikra szűnt 

meg a közvilágítás. Szükséges ennek a problémának a mielőbbi megoldása.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Kéri dr. Ströcker Renáta 

jegyzőt, hogy a 2015. februári Képviselő-testületi ülésre készítsenek egy előterjesztést, amely 

a közvilágítással kapcsolatos problémákkal, tényekkel, adatokkal foglalkozik. Határozottabb 

fellépésre lesz szükség ahhoz, hogy olyan javulást érhessenek el a közvilágítással 

kapcsolatban, amely mindenki számára megfelelő. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, 

észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-

162/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Duna-Vértes Köze Regionális 

Hulladékgazdálkodási Társuláshoz való csatlakozásról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 

hozza: 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 313/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (Mötv.) 47.§ (2) 

bekezdése, 89.§ (1)-(2) bekezdése, továbbá a Duna-Vértes Köze Regionális 

Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának vonatkozó 

rendelkezései alapján - minősített többséggel hozott határozatával - hozzájárul 

ahhoz, hogy Felcsút Község Önkormányzata az előírt hat hónapos időköz leteltét 

követően és a KEOP Irányító Hatóság előzetes írásbeli hozzájárulása birtokában 
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tagként csatlakozzon a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási 

Társuláshoz. 

 

 Határidő: 2014. december 20. 

 Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 

az 1-162/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 314/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű 

Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés közötti fontosabb 

tárgyalásokról, intézkedésekről szóló beszámolót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

7. Beszámoló a Komáromi Szőnyi Színes Óvoda 2012-2014. évi tevékenységéről 

Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Sáriné Burián Mária 

Stefániát, a Komáromi Szőnyi Színes Óvoda vezetőjét, valamint az intézmény óvónőit, 

dolgozóit. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 

tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót, Dombay Gábor képviselőnek. 

 

Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy a Humán Ügyek Bizottsága az óvodáról szóló 

beszámolót áttanulmányozta, és egyhangúan elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek a 

határozati javaslatot. A beszámoló részletes, mindenre kiterjedő. A beszámolóban 

megtalálhatók az óvoda tárgyi feltételei, a pedagógusok szakmai továbbképzései, a 

gyermekek testi, szellemi nevelése, a hagyományok ápolása, az ünnepek jelentősége, a 

társadalmi szervezetekkel való együttműködés. Átfogó, mindenre kiterjedő beszámolót 

olvashattak.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Turi Bálint 

alpolgármesternek. 

 

Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy az óvodában folytatott munkát kiemelkedőnek 

tartja. Szeretetteljes légkörben foglalkoznak a gyermekekkel. Magyarországon az 

óvodapedagógia, óvodakultúra világszínvonalú. Áldott, békés, boldog karácsonyi ünnepeket 

kíván a város lakóinak.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, dr. Kreft-

Horváth Loránd alpolgármesternek. 
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dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy Szőnyért felelős 

alpolgármesterként tevékenykedik, viszont az elmúlt időszakban képviselőként is 

információhoz jutott a város lakosaitól. A Színes Óvoda volt az egyik olyan intézmény, ahol 

mindig pozitív visszajelzést kapott. Szeretné, ha ugyanígy működne az intézmény az 

elkövetkezendő években is.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Takács József 

képviselőnek. 

 

Takács József, képviselő: Elmondja, hogy érdeklődve olvasta a beszámolót. Szőnyi 

képviselőként érdekli a városrészben található intézmények munkája. Részletes és teljes körű 

tájékoztatást kaptak az óvoda működéséről. Részt vett a Humán Ügyek Bizottságának ülésén 

is, ahol megkérdezte az intézmény vezetőt, hogy a jövőben hogyan látja a gyermeklétszámok 

alakulását. Azt a választ kapta, hogy vagy csökken, jó esetben stagnál a gyermeklétszám. Úgy 

néz ki, hogy a jövőben nem kell az óvodát bővíteni. Amire az önkormányzatnak érdemes lesz 

odafigyelnie az, hogy a valamilyen fogyatékkal élő gyermekek létszáma emelkedik. Ehhez 

kell majd nagyobb segítséget nyújtania az önkormányzatnak az óvodák munkájához, a 

gyermekek ellátásához. Az óvodában nagyon jó közösség alakult ki. Az itt dolgozók 

folyamatos képzéseken vesznek részt, akár saját költségükön is. Számos színes programot 

tudnak nyújtani a gyermekek számára a mindennapi programokon felül. Például 

színházlátogatások, különböző kirándulások. Jól működik a madárbarát valamint a zöld óvoda 

program. Biztosított az óvodában az egészségre nevelés minden feltétele. Az 

óvodapedagógusok nagyon jó kapcsolatot ápolnak a szülőkkel, családokkal és a Bozsik József 

Általános Iskolával.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megadja a szót, Hamrák 

Zsófia képviselőnek. 

 

Hamrák Zsófia, képviselő: Elmondja, hogy a Humán Ügyek Bizottságának ülésén beszéltek 

azokról az apróbb problémákról, amelyek az óvónők körében jelen vannak. Argai Éva, 

bizottsági tag, nyugalmazott óvónő megbeszélést folytatott az óvónőkkel, ahol megbeszélték 

azokat a problémákat, amelyek munkájukat hátráltatják. Argai Éva, bizottsági tag abban 

szeretne segíteni, hogy munkájukat megkönnyítse. Ötleteit egy jegyzékbe összefoglalta, 

amely szintén segítséget nyújt az óvónők munkájában.  

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 

további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 

szavazzanak az 1-163/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-

testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 315/2014. (XII.17.) határozata: 

 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, a Komáromi 

Szőnyi Színes Óvoda 2012-2014. évi munkájáról szóló beszámolót. 
  

Határidő:  2014. december 31. 

Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy Sáriné Burián Mária Stefánia a Komáromi 

Szőnyi Színes Óvoda vezetője nyugdíjba vonulása miatt utolsó munkanapjait tölti. Az óvoda 

életében egy új vezetési időszak következik majd. Megköszöni Sáriné Burián Mária Stefánia 

intézményvezetőnek, hogy a legnehezebb időszakokban is helyt állt, példaértékű volt az a 

szolgálat, amelyet végzett a komáromi gyermekekért hosszú évtizedeken keresztül. Örültek 

volna egy új óvoda épületnek, amelyet nem sikerült kivitelezi. Bízik benne, hogy a jövőben 

lesz lehetőség ezt megvalósítani. A lehetőségekhez képest egy szeretetteljes, hangulatos 

intézményt tudtak varázsolni az óvodából az ott dolgozók, amely példaértékű. Átad egy 

díszoklevelet Sáriné Burián Mária Stefánia intézményvezetőnek a következő tartalommal: 

„Díszoklevél Sáriné Burián Mária Stefánia Komáromi Szőnyi Színes Óvoda 

intézményvezetője részére, Komárom Város Óvodapedagógia területén végzett kimagasló, 

magas szakmai színvonalú munkája elismeréséül. Komárom, 2014. december 17. „ 

 

Sáriné Burián Mária Stefánia, intézményvezető: Megköszöni az elismerést. Úgy gondolja, 

hogy kollégái nélkül ezeket az eredményeket nem érhette volna el. Az elsődleges dolog a 

munkájuk során, hogy a gyermekeket szeressék, elfogadják. Elmondja, hogy a Komáromi 

Szőnyi Színes Óvoda karácsonyi műsorral készült a Képviselő-testületi ülésre.   

 

dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Kérése, hogy a Szőnyi Színes 

Óvoda ünnepi előadását kísérjék figyelemmel. Áldott, békés, boldog ünnepeket kíván 

mindenkinek. 

 

 

A képviselő-testület ülése 10 óra 10 perckor véget ér. 

 

 

 

k. m f. 

 

 

 

 dr. Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 

 jegyző polgármester 


